

DELIVERING AWARD-WINNING
CONTENT TO THE WORLD
与世界分享优质内容



LIFESTYLE TRAVEL

Super Daddy in School

Brand new series "Super Daddy in School" features three Singaporean Celebrity fathers, Darren Lim, Jeff Wang and Hong Jun Yang, transforming to preschool teachers in kindergartens and primary schools. Each of them will be sent to different schools across different cities, where they are unfamiliar with the environment, culture and foreign language.

These celebrity fathers must quickly earn the trust of both the children and teachers in each school, while performing the tasks set out by the principal. He will also need to complete an ultimate task with under a few hours to prepare and execute and be judged by none other than the children themselves! Winning the most "stars" from the children will earn him a reward, otherwise punishment awaits!

As these three celebrity fathers compete to win the little hearts across Asia, viewers will get more than just a glimpse into the different school education systems, cultures and environments beyond Singapore.

Hosts: Darren Lim, Jeff Wang and Hong Jun Yang

星爸小学堂

全新节目“星爸小学堂”讲述三位星爸，林明伦，王建复和洪俊扬如何转变成幼稚园和小学老师。他们各自会被派到不同城市的学校，而且他们对那里的环境，文化和语言都不熟悉。

三位星爸必须尽快取得每间学校的学生和老师的信任，当中还包括要完成校长所设下的任务。星爸也需要在仅仅几小时里准备和完成一项终极任务，而评判当然就是学生们。谁能获得最多“星星”就会给他一个奖励，否则惩罚就等着他了！

三位星爸为了赢得亚洲小朋友们的芳心而努力完成各项任务的同时，观众也能通过这个节目来了解其他国家不同教育制度，文化和环境。我们有什么可以向这些学校学习的吗？

主持人: 林明伦，王建复和洪俊扬

Language: Chinese

Episode: 10 x 60 minutes
Producer: Threesixzero Productions
Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo pamelateoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim tracysim@mediacorp.com.sg
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





EP1: Malaysia

Brand new reality series “Super Daddy in School” features 4 Singaporean Celebrity fathers transforming to teachers in kindergartens and primary schools. They will need to accomplish a set of tasks and an ultimate mission to win the most “stars” from the children or a punishment awaits! One of the fathers is sent to a rural school on an island in Malaysia for an internship—there's only 1 new student enrolled in the school for the new semester! Could he successfully complete all the tasks and go home with the title of Super Daddy?

EP2: Bangkok

Tens of thousands of migrant workers live and work in Bangkok, the capital of Thailand. These migrant workers stay at the container village. The village is made out of refurbished shipping containers with grocery shops, a common washing area and even a small school. A container transforming into a school for kids of migrant workers to study and be able to pursue their dreams. Which celebrity father will be sent to this school for challenges? Will he be able to top off the tasks and go home with the title of Super Daddy?

EP3: Taiwan Pingtung

There are currently five aboriginal community service centers serving as kindergartens in Taiwan, all located in Pingtung County. Their goal is to let aboriginal children return to the tribe and learn traditional cultures and native language from everyday life. Which celebrity father will be sent to this “aboriginal kindergarten” and will he be able to accomplish all the tasks successfully and go home with the title of Super Daddy?

EP4: China Wuqiao

Wuqiao County is known as the birthplace of the circus and acrobatics in China. Celebrity father Darren Lim is sent to Wuqiao Acrobatic Art School here after his successful trip at the island school in Malaysia, ready to face the tasks again. Can middle-aged Darren withstand a series of painstaking acrobatics training courses, accomplish his final task, and once again go home with the title of Super Daddy?

EP5: Singapore

Singapore EtonHouse Bilingual Pre-School believes that education is about more than imparting knowledge. It is about building character and empowering each child to be an enthusiastic life-long learner and a global citizen of the future. Which celebrity father will be sent to this preschool and will he be able to accomplish all the tasks successfully and go home with the title of Super Daddy?

EP6: China Lugu Lake

Lugu Lake is located at the Yunnan - Sichuan border on a plateau 2700 meters above sea level. There's a school reopened by people with a mission that is to let the local tribal kids in the area be educated and have a better future. Celebrity father Hong JunYang is sent here after his trip at the container school in Thailand, ready to take up the challenges again. What kind of memories will he create with the children of these ethnic minorities this time?

EP7: Hong Kong

Hong Kong Ling Liang Church Kindergarten is well known for using unique ways to educate young children. The school also strongly believes that every child has a right to enjoy a joyous childhood and that children who grow up with music are blessed with happiness. Celebrity father Jeff Wang is sent here after his trip at aboriginal community service center in Taiwan, ready to face the challenges again. Will he succeed and be able to gain the title of “Super Daddy” again?

EP8: Beijing

There are about 18,000 children in China who do not attend mainstream school, choosing home schooling or go to alternative schools to study Sinology and receive so-called “new education.” In his previous trip, Darren Lim has successfully passed the arduous training at Wuqiao Acrobatic Art School in China. This time he is sent to Beijing Boya Shuyuan and is ready to learn Sinology. What is Sinology? Will he be able to successfully gain the title of “Super Daddy” again?

EP9: Taiwan Xinzhu

“Education is not a mean to ace examinations, but to cultivate a person.” Taiwan Natural Way Experimental Educational Elementary School emphasizes on “Oriental Aesthetics,” and it guides children to find themselves and learn to become “a whole person.” What life wisdom and experiences will Darren gain at this school? And will he be able to pass the tasks and defend his title of “Super Daddy” until the end?

EP10: Korea

It was a small countryside school that almost closed down due to lack of students but with the school's effort, they were able to revive the school. Since then, the school started to teach Korean traditional music (KTM) in class. Will celebrity father Allan Wu succeed in his mission?



第1集：马来西亚海岛学校

全新系列的实境秀《星爸小学堂》，由四位明星爸爸联手出击！他们必须通过各项挑战和终极任务的考验，才能带着“超级星爸”的光环，荣耀离开。系列一开场，就有一位明星爸爸被送到马来西亚的海岛学校实习--培智华小新学年入学就读一年级的新生，只有1人！他能否顺利通过各项任务的考验，成功摘下“超级星爸”的头衔？

第2集：泰国曼谷集装箱学校

在泰国首都曼谷这座繁华的都市，拥有大批外籍客工在这里谋生。矗立在工程工地上那一排排黄色集装箱是他们临时的“家”，这里还有一所集装箱学校。由集装箱变身而成的学校，将迎来哪位明星爸爸到这里接受挑战？而他，又是否能成功当上“超级星爸”？

第3集：台湾美园部落社区互助教保服务中心

全台湾目前共有五所社区互助教保服务中心，全都坐落在屏东县。让孩童回归部落学习传统文化及族群语言，这是教保中心的托育特色；这么特别的托育班，又将会迎来哪位明星爸爸，在这里接受部落教学的洗礼？

第4集：中国吴桥杂技艺术学校

位于中国河北省的吴桥县，是世界著名的“杂技之乡”；多产奶爸林明伦继上一趟在马来西亚海岛学校得到“超级星爸”的头衔后，这次被送到吴桥杂技艺术学校，准备再次接受《星爸小学堂》节目的考验。人到中年的明伦大哥，能否捱过一系列艰苦的杂技训练，最终挑战成功，再次摘下《超级星爸》的头衔？

第5集：新加坡伊顿双语幼儿学校

新加坡伊顿双语幼儿学校坚信教育不仅仅是知识上的传授，更是对于人格的塑造，培养孩子们对学习的热忱并且在未来成为“世界公民”。哪位明星爸爸将到这里接受挑战？而他，又是否能成功当上“超级星爸”？

第6集：中国四川泸沽湖达祖民办爱心小学

位于中国云南省和四川省交界的泸沽湖，矗立在海拔2700公尺的高原上。这里有一所靠着民间力量所筹办经营起来的爱心小学，为达祖社的少数民族孩子们创造受教育的机会；而新手奶爸洪俊扬在顺利通过泰国曼谷集装箱学校的考验后，这次不辞千里而来，将跟这些少数民族的孩子们一起创造怎样的回忆呢？

第7集：香港灵粮堂幼稚园

香港有这么一所幼稚园，主张“享受快乐的童年，是孩子的权利；活在音乐的童年，是孩子的福气”。单亲奶爸王建复继上一趟在台湾原住民聚居的美园部落社区互助教保服务中心获得“超级星爸”的头衔后，这次被送到隐身在香港闹市里的灵粮堂幼稚园，准备再次接受《星爸小学堂》节目的考验。建复大哥能否降服一群古灵精怪的孩子并再次摘下“超级星爸”的头衔？

第8集：中国北京博雅书院

中国大约有一万八千名孩子没有走入学校，他们不是选择在家“上学”，就是进入私塾读经练武，接受所谓的“新教育”。多产奶爸林明伦继成功通过中国吴桥杂技艺术学校的艰苦训练；这次来到博雅书院，准备接受琴棋书画的国学熏陶。而他，能否顺利再次捍卫他“超级星爸”的头衔？

第9集：台湾道禾教育实验学校

教育的目标是培养孩子成为一个人，而非训练他们成为考试、工作的机器。「教育不等于训练。训练是给你所缺乏的，而教育是帮助你看见自己。」台湾道禾实验学校，就是让孩子看见自己的一间学校。这间强调「东方美学」的实验学校，每天都有着密集的人文课程，透过孩子一千条的学习路径，让孩子找到自己，学习“成为一个人”。明伦大哥将在这里，跟孩子们一起收获哪些生活的智慧和精彩有趣的经验？而他是否能捍卫他的“超级星爸”头衔，直到最后？

第10集：韩国堂北小学艺术苗学校

位于韩国群山市的堂北小学艺术苗学校曾经因为学生人数不足而差点面对关闭的命运；在校方的不懈努力下，终于成功将学校转型为艺术学校，以教导韩国传统音乐著称。肌肉奶爸吴振天在新加坡EtonHouse双语幼儿园成功摘下“超级星爸”的头衔后，这次迎来一群学习韩国传统音乐的孩子们。他能顺利完成任务，再次当上“超级星爸”吗？